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NO?ULEN VÀN DE STÀFVERGÀDERING VAN DE V.V. DETO
GEHOUDEN OP 13 FEBRUARI 1995

Àanwezig: J.J.Bruins, J-van het Laar, H.Ilulsegge, J.Rijzet, C.
van Leeuwen, K. Mu1der, B.Mulder, H. Engberts, B. lilebbink, H.
ten Napel, F. Becker, J. Folbert, B. Nijhui-s, D. Kobus-lilessels
en M. Schepers-Bruins.

AIs de voorzltter de koppen geteld de vergaderi.ng met een
welkomstwoord opent, moet hij, tot zijn spijt, constateren dat
deze vergadering kwantitatief lager scoort dan de eerste maal.
Hfj moet ook vaststellen dat enkele geledingen helemaal niet
vertegenwoordigd zijn en dat is jammer, want het j-s gebleken
dat dit gespreksplatform heel nuttig kan zijn.
De notulen van de vergadering
orde gesteld en doorgenomen.

van 26-08-L994 worden aan de

Naar aanleiding van de aantekeningen over het clubblad geeft
Jan Rijzer nog eens aan, waardoor de vertraging is opgetreden.
Rondom de discussie over DETO-KONTÀKT komt ook de vraag naar
voren of het niet mogelijk was geweest de bezorgers toch een
kleine attentie te geven. Harm ten Nape1 vindt het jammer dat
die min of meer gegroeide traditie niet kon worden voortgezet.
De redaktie krijgt het groene licht van de vergaderÍng de
t.raditie in ere te herstellen, eventueel via een van de andere
fondsenverwervers. *
Jan Rijzer heeft een praatstuk op papier gezet. Het blijkt in
de praktijk mogelijk dat öiverse geledingen van de v.v. DETO
op eigen initiatief aktie ondernemen om tot sponsoring van hun
gele<li-ng te kornen. Dat- kan hee !. vërtrràrïèÍrd werken en in dit
verband za1 het goed zlln dat het besÈuur , 'weliicht rnede
dankzij de Ínbreng van dit praatstuk, tot een vaste kern van
leden komt die als het ware de sponsorcommissj-e vormen. Uiter-
aard blijft de ro1 die de SSP ten aanzien van DETO speelt niet
onopgemerkt. Echter, de vragenstellers worden door de voorzit-
ter naar de stichting doorverwezen, want DETO en SSP zí1n niet
ver$reven.
Wel zaL nog eens bekeken moeten worden hoe nu precies de
verhouding ligt tussen de aan de deelnemers van de stj-chting
toegemeten advertentieruimte in DETO-KONTAKT en de financiëIe
konsekwenties daarvan ten aanzien van de clubbladkas.**
Ben Nijhuis geeft vervolgens een resumé van de door DETO 2000
ondernomen aktie om de entree te renoveren. De "bekroning" van
het geheel laat nog even op zi-ch wachten, maar binnen afzien-
bare tijd zal- de naam van DETO i er zeker prijken. Voor de
verdere plannen j.s Bert SIot beeËtg een bouwplan met materj.a-
lenlijst te maken en wordt bekeken hoe een presentati-emap kan
worden sarmengiesteld, hraarmee sponsoren kunnen worden benaderd.
ook in deze discussie komt het belang van een vaste sponsor-
commissie naar voren. ***
De vergadering wordÈ door Ben geÍnformeerd over de op handen
zijnde akties ter gelegenheid van Koninginnedag '95 op 29
april a.s. Ondanks de mogelijkheid dat de KNVB op Koninginne-
dag competitiewedstrijden zaL vaststellen, gaat DETO 2000 er
van uit dat deze dag uitermate geschikt lijkt voor een SPON-
SORLOOP. In het te verschijnen clubblad vindt een voorafkondi-
ging plaats en de organi-sati-e is gestart. Rondom die sponsor-
loop zuIlen fancy-fair achtige aktiviteiten worden georgani--



seerd. Bovendien wordt bekeken of er demonstraties van modeL-
clubs e.d. kunnen worden gehouden.
Mededeling wordt gedaan van de opslag van bouwspanten die bij
de volgende bouwfase dienst zullen gaan doen. De B.C. van DETO
2000 kreeg het aanbod deze bij vernieuwbouw vrijgekomen ele-
menten te inspecteren en bij vastgesteld mogelijk hergebruik
werden ze DETO geschonken.
Binnen DETO 2000 wordt verder gestudeerd op eigentijdse ak-
ties, waarvan t.z.t. een ieder kennis kan nemen en wellicht
aktief deelnemen.
De oud papier inzameling is gestart en de twee containers (14-
01 en 04-02) waren goed gevuld. Het voornemen om de eerste
zaterdag van de maand als oud-papier-aktie-dag te nemen
strandde meteen de eerste keer, omdat de f irma l(nol op 4
januari geen container voor DETO beschikbaar had. Nu dreigt
ook op 4 maart a.s. geen container door KnoI te worden ge-
plaatst. De vergadering is van mening dat die vaste zaterdag
grote prioriteit verdient en dat er eventueel een andere
oplossS-ng dient te worden gevonden om de vaste klanten van hun
oud papier te kunnen verlossen.**x*
Gevraagd naar een mogelijke eÍnddatum voor de door DETO 2000
op gang gebrachte aktiviteiten, noet Ben het antwoord schuldig
blijven, maar bij de commissie leeft de gedachte dat bij een
zeker jaarlijks inkomen via een sportbouwfond.s o.i.d. rente-
loos geld kan worden opgenomen om voortvarend tot uitvoering
van de plannen te komen. Dat zal dan wellicht mede het succes
van DETO's vS.jftigjarig jubileum in 1998 kunnen inhouden.
Een volgend punt van bespreking vormt de vraag van Jan Rijzer
of en in hoeverre het bestuur er al in geslaagd is een meerja-
renplanning te maken. Die planni-ng is er wel, maar meer op het
gebied van het speltechnische deel dan op het clubbestuurlijke
niveau. Daarbij komt dat de voorzj-tter bij de volgende leden-
vergadering zijn functj.e neerlegt. Hij vraagt de vergadering
met het bestuur mee te denken wie in de komende jaren leiding
aan de v.v. DETO moet (kunnen) gaan geven.
De T.C. -leden Gerit Àbbink en Jan l{ebbink zi jn bezig met
plannen op langere termijn voor spelersbegeLeiding. Freek
Becker geeft aan dat met de promotie van DETO AI een fase j-n
de jeugdbegeleiding wordt afgesloten. Vanuit dit gegeven wordt
een nieuwe start gemaakt. ÀIs het bestuur tot overeensternming
komt, wordt binnenkort Wilfried Elzinga a1s jeugdtrainer
verweLkomd.
AI pratend staat de vergadering even stil bij het immer nij-
pender probleem hoe goed kader binnen te halen. Volgens Freek
Becker doet DETO het in vergelÍjking met veel andere clubs nog
ni-et zo slecht. Het, valt te prijzen dat oudere jeugdleden niet
te beroerd zí1n om bij de jongsten hand-en-spandiensten te
verlenen. Toch zou het goed zijn als oudere seniorleden bij de
jeugd participeerden. Ben Nijhuis geeft aan dat binnen zLTn
beroepsgebied het ook steeds moeiliJker wordt vrijwilligers
binnen te hale_n. De overheid maakt het voor vrijwilligers er
ook niet gemakkelijker op. Geen wonder dat er dan mensen zLSn
die afhaken:r'Ze zoeken het zeI.f maar uit!" Volgens Ben reali-
seert de plaatselijke overheid zich ternauwernood dat clubs
een belangrijke vangmetfunctie vertnrllen. Ceweld,ig veel aan-
dacht voor grote nieuwbouwprojecten, knappe infrastructurele
oplossingèrrr maar de aktie: Doe sportief. Rij alcoholvrij !

.brengt geen gemeentebestuurder in beweg5-ng. Er is weinig tot
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onvoldoende belangstelling voor de sport op het bestuurlijke
niveau van Vriezenveen.
Hans van het Laar laat zich ook zeer kriti,sch uit en trekt devergeriJking naar de voorbije watersnoöd. Dijken die zwak
zL3n, breken. lilaar je hoopt de gemeente aan je kant te hebben
laat Manitobaprein ons vaak in de kou staan. Dat geldt dan
zowel in letterlijke a1s figuurlijke betekenis. Denk maar eens
aan de mengkraan in dit verband.
Jan Rijzer is van mening dat je voor het vervulren van (belang
rijke) functies de mensen persoonlijk moet benaderen. Daarmàeis iedereen het wel eens, maar heL lijstje maken met mensendie hun vrije tijd voor een (groot) deel aan een sportvereni-
ging villen geven is haast onbegonnen werk.
De voorzj.tter zegt toe na te gaan waarom enkele geledingen nu
ontbraken en hoopt op een positieve uitwerki-ng van de gedach-
tenwisseling met elkaar gevoerd.
Jan Folbert doet de suggestie een bepaald onderwerp centraalte stelren. Dat onderwerp moet dan eerst binnen de geredingen
besproken worden en op de stafvergadering kunnen de verschil-
lende invalshoeken belicht worden. Hfj is van mening dat de
vergadering op de wLjze van vanavond gehouden een te vrijblij-
vend karakter heeft. *****
Bil de rondvraag brengt cor van Leeuwen naar voren dat hij inzijn ro1 als correspondent van de Vriezenveense Courant welhet een en ander van de v.v. DETO geplaatst krijgt, Maar de
regionale pers staat echt niet te dringen om berj-chten over
DETO te plaatsen. Zijn er echte wetenswaardigheden dan moeten
die via de plaatselijke correspondenten worden geventireerd.
Na ampele bespreklng wordt de volgende vergadering vastgesteld
op 8 mei a.s. Àanvang 20.00 uur.
De voorzitter dankt een ieder voor zi\n/}:.aar aanwezigheid ensluit de vergaderi-ng.

Enkele punten:* De redaktie van DETO-KONTAKT zet traditie voort bezor-gers een attentie èe geveni evt. na inschakeling van S.V of
Àctiviteitencommi s s ie .** Bestuur beraadt zich op problematiek: advertenties van
sponsors in DETO-KONTAKT, waar we1 inkomsten tegenover staan
maar die niet in de kas van de penningmeester van het club-
blad vloeien.*** Discussiestuk van Jan Rijzer,,

..;*e--MW zal nader in het bestuur bekeken worden.**** Op 4 maart a.s. evt. zelf voor een container zorgen(Herbert Engberts / Leemans Transport?) om continuïteit te
waarborgen.***** Discussiepunten per geleding eerst ln bespreking brengen
en daarna in de stafvergadering?

De notulj.st,
Cor van Leeuwen.


